

**SCHEDULE OF ANNUAL PREVENTIVE MEDICAL EXAMINATION FOR 3RD
YEAR STUDENTS**

ГРАФИК МЕДОСМОТРА ДЛЯ СТУДЕНТОВ 3 КУРСА ФИУ (2020)

| Group | Date | Day | Schedule |
|--|------------|-------------|---|
| 1p | 09.04.2020 | Thursday | <p>1) Students (whom it is necessary) must have chest X-ray and HIV done by themselves <u>before</u> medicals!!!</p> <p>2) 08.45 – Gathering in the Professor-Consulting Center - 4a, Vatutina Str. <u>without being late!</u></p> <p>Students must have passport/spravka, chest X-ray and HIV results, Belarusian money and a cup with urine!</p> <p>Medicals include: <u>HIV-test (3,02 Bel.rub)</u>, common and biochemical blood counts, RW analysis, urine analysis, ECG, examination by a therapist, dermatovenerologist and ENT-doctor.</p> <p>Total sum ≈ 36\$ (69.72 Bel.rub. <u>without HIV-test and with 72.74</u>).</p> <p>1) Студенты (кому нужно) заранее сами делают флюорографию и ВИЧ (до дня медосмотра!!!!)</p> <p>2) 08.45 - сбор в Профессорско-консультативном центре (ПКЦ) – ул. Ватутина, 4А. (без опозданий)!!! ИМЕТЬ ПРИ СЕБЕ ПАСПОРТ/СПРАВКУ, РЕЗУЛЬТАТЫ ФЛЮРОГРАФИИ и ВИЧ, БЕЛОРУССКИЕ ДЕНЬГИ, БАНКУ С МОЧЕЙ!</p> <p>Медосмотр включает: <u>анализ на ВИЧ (3.02 бел.руб)</u>, общий и биохимический анализ крови, анализ крови на сифилис, анализ мочи, ЭКГ, осмотр терапевта, дерматовенеролога и ЛОРа</p> <p>Общая сумма ≈ 36\$ (69.72 бел.рублей <u>без ВИЧ и с ВИЧ 72.74</u>)</p> |
| 2p | 09.04.2020 | Thursday | |
| 3p | 09.04.2020 | Thursday | |
| 4 a | 14.04.2020 | Tuesday | |
| 5 a | 14.04.2020 | Tuesday | |
| 6 a | 14.04.2020 | Tuesday | |
| 7 a | 16.04.2020 | Thursday | |
| 8 a | 16.04.2020 | Thursday | |
| 9 a | 16.04.2020 | Thursday | |
| 10 a | 21.04.2020 | Tuesday | |
| 11 a | 21.04.2020 | Tuesday | |
| 12 a | 21.04.2020 | Tuesday | |
| 13 a | 23.04.2020 | Thursday | |
| <p>NOTICE: On the day of medical examination you are free of classes and will receive excused (valid) permit note without otrabotka. If you don't come to medicals you will be given an invalid permit note.</p> <p>В день медосмотра студенты получают допуск по уважительной причине без отработки. Если студент не пришел на медосмотр, ему будет выдан допуск по неуважительной причине.</p> | | | |
| Группа | Дата | День недели | |
| 1 p | 09.04.2020 | Четверг | |
| 2 p | 09.04.2020 | Четверг | |
| 3 p | 09.04.2020 | Четверг | |
| <p><u>Students, who will undergo practical training (clinical) in Grodno must take hepatitis B,C tests (the cost is 38.98 bel.rub)</u></p> <p>Студенты, которые хотят пройти практику в Гродно, должны сделать тест на гепатит В, С (стоимость – 38,98 бел.руб.)</p> | | | |